
Protokoll  

30-klubbens årsmöte  

19/11 2022 
 

Plats Samlingen vid Jacobs kyrka öppnade för vida spekulationer  kring vart arrangör 

Mårtensson tänkte föra vår med avvaktande nyfikenhet decimerade krets. Målet visade 

sig vara Odd Fellows ordenslokaler på Västra Trädgårdsgatan. Och mottagandet gentilt. 

Med aperitif, guidning av huset och chambre separée för föreningens förhandlingar. 

Fantastiskt välordnat. 
 

Närvarande 9 personer hade slutit upp för att föras till det ståndsmässigt mest storslagna möteslokus 

30-klubben haft nöjet att ha som bas för årsmötesförhandlingar. Endast Silje saknades 

(dock inte av vilsenhet utan faktiskt på resande fot). 
 

§1 Tommy, som var lite försenad till Jakobs kyrka, inledde med en förklaring om varför 

som innehöll info om tunnelbana och manchesterbyxor. Först därefter öppnar han mötet 

och smuttar på en öl.   
 

§2 Attributkontrollen genomfördes åter utan anmärkning efter förra årets Stipe-debacle; 
  

§3 Micke föreslog skål för dem som inte längre är med, vilket resulterade i fyra sippar med 

sordin.     
 

§4 Wofflan, vår vilande medlem, ska inbjudas till nästa år.  
  

§5 Sjukdomspunkten var i år mindre omfattande än vanligt och innehöll bara Bommas 

näthinneavlossning.  
 

§6 Diskussion kring klubbens tävlingar och vilka som ska vara som dom är. Lite oklart om 

resultatet i frågan, men den allmänna meningen tycks vara att det är upp till varje 

arrangör att avgöra hur tävlingen ska se ut. 
 

§7 Pekkapunkt. Tommy berättade om träff med Pekka Dagervik, som kanske hälsade. 

Stipe pratar en del om Pekkas kontakt med Stefan Nyman och Brocco om Pekka i 

Polen.  
 

§8 Kassör Werner redovisar. Intäkterna räcker till middagen. Men inte till hemsidan. 

Röstning om vi vill ha kvar hemsidan. Samstämmigt bifall.  
 

§9 Stipe kan tänka sig att stå för mellanskillnaden om vi kommer hem till honom och 

krattar löv. Om inte blir det 150 kr/pp. De flesta betalade 152 kr, några, som inte ville 

ha creme brulée, betalade 150. 

 

§10 Mötet avslutas och därefter vidtog en quiz-aktivitet om Ordenssällskapet och huset med 

kvalitetsvin i pris. Resultatet redovisas på aktivitetssidan.  


